

---

## 1953 MG TD

---

|                     |  |                 |          |
|---------------------|--|-----------------|----------|
| Lot sold            | <b>USD 44 532 - 49 220</b><br>EUR 38 000 - 42 000 (listed) | Drive           | LHD      |
| Year of manufacture | 1953   | Interior colour | Brown    |
| Number of seats     | 2  | Condition       | Restored |
| Number of doors     | 2  | Location        |          |
| Performance         | 54 PS / 41 kW / 54<br>BHP                                  | Fuel type       | Petrol   |
| Drivetrain          | 2wd  | Exterior colour | Green    |
| Lot number          | 09   | Car type        | Coupé    |

### Description

---

Cette grande classique britannique dans sa livrée British Racing Green assortie à une sellerie de cuir fauve, est d'origine américaine. Elle a été entièrement refaite jusqu'au dernier boulon et affiche une restauration de première qualité, typiquement américaine, qui ne laisse rien au hasard. Peinture, capote, chrome, sellerie, mécanique, châssis, pas un détail n'a été négligé. Une véritable perle. Si le terme état concours a un sens, cette MG TD en est la parfaite illustration. Une classique exceptionnelle à ne pas rater dans cet état. Elle possède des papiers belges.

This great British classic in its British Racing Green livery with fawn leather upholstery, was sold new in America. It has received a high-quality nuts and bolts restoration, typically American style, which leaves nothing to chance. Paint, soft top, chrome, upholstery, mechanical, chassis, not a single detail has been neglected. A real gem. If the term "état concours" has a meaning, this MG TD is the perfect illustration of it. An exceptional classic not to be missed in this state. The car has currently Belgian registration.

LECLERE Auction House

**Title** Mr

**First name** Maxime

**Last name** Lépissier

21, rue Drouot

75009Paris

France

**Phone** +33-0617698446

<http://www.leclere-motorcars.com>

---

<https://www.classicdriver.com/en/car/mg/td/1953/562685>

© Classic Driver. All rights reserved.